
Aan het college van Burgemeester en Wethouders
Grote Markt 1
9712 HN  Groningen

Datum: 3 maart 2016
Betreft: Schriftelijke vragen over bomenkap in Groningen

Geacht college, 

Er bereiken ons de laatste tijd erg veel ontstelde geluiden over de bomenkap in Groningen. 

Voor de aanleg van de P + R Reitdiep moeten er ruim 30 bomen gekapt worden. We lezen “Het 
ontwerp van de P+R is de basis voor de BEA en heeft tot gevolg dat er in totaal circa 30 bomen 
moeten worden gekapt.” Wij vinden het opmerkelijk dat het ontwerp van de P+R uitgangspunt van de 
BEA is, in plaats van dat er bij het ontwerpen wordt gekeken naar de bomen die er staan en dat het 
plan aan de hand hiervan wordt gemaakt.
De te kappen bomen bij het Reitdiep vallen onder de boomstructuurvisie 'Sterke Stammen'. Deze gaat
o.a. uit van duurzame aanplant en het verkrijgen van meer monumentale bomen: iets wat deze kap 
niet bevordert want oude bomen gaan verloren en er worden weer jonge bomen geplant. 

Verder horen we veel over de 52 te kappen bomen en de 2700 m² groenopslag in Paddepoel- Zuid. 
Deze vallen onder de groenstructuurvisie 'Groene Pepers'. Dit gebied werd ook als aandachtsgebied 
van grote ecologische en esthetische waarde genoemd door de gemeente.
De bomen en groenopslag in Paddepoel-Zuid moeten wijken voor een fietspad tussen het 
hoofdstation en Station Noord. In de nabije omgeving moeten binnenkort ook bomen gekapt worden 
voor nieuwbouwproject ZON2. Bewoners zijn boos en ook ongerust hun groene omgeving kwijt te 
raken, wat wij erg goed snappen.

Wij zijn van mening dat er de laatste tijd te makkelijk, te veel bomen worden gekapt in Groningen. De 
verplichte compensatie levert niet meteen goede, sterke bomen op!

Vandaar dat we de volgende vragen stellen: 

1) Is het college het met ons eens dat de kap van bomen zoveel mogelijk uit de weg gegaan 
moet worden?

2) Is er bekeken of er een alternatieve plek voor de P+R aan het Reitdiep is, waar geen – of 
minder- kap nodig is? Zo ja, waarom is deze plek niet gekozen? Zo nee, waarom niet?

3) Is het college het met ons eens dat het kappen van deze bomen niet past in de gestelde 
boomstructurenvisies Sterke Stammen bij het Rietdiep en Groene Pepers in Paddepoel-Zuid?

4) Is het niet financieel voordeliger om bij het ontwikkelen van een plan uit te gaan van de bomen
die er staan, zodat deze zoveel mogelijk kunnen blijven in plaats van een plan te maken 
waardoor de aanwezige bomen gekapt moeten worden? Wordt dit gedaan? Zo nee, waarom 
niet?

5) Wordt bekeken of er bomen aan het Reitdiep en in Paddepoel-Zuid gespaard kunnen worden,
door deze te verplaatsen of de plannen aan te passen? Zo nee, waarom niet?

6) Bewoners van Paddepoel- Zuid stellen dat ze te laat zijn ingelicht over de kap. Zij zeggen pas 
half januari ingelicht te zijn over de  kapvergunning. Een maand daarna was de informatie-
avond, twee weken voor het aflopen van de bezwarentermijn. Wat is de reactie van het 
college hierop? 

7) Welke dieren broeden/nestelen in de te kappen bomen en houtopstanden in beide locaties?

Vriendelijke groeten, 

Gerjan Kelder


